
Rada Gminy Rybczewice

Protokół nr VIII/2025

VIII Posiedzenie Rady Gminy Rybczewice w dniu 28 lutego 2025

Uzupełnieniem protokołu jest nagranie przechowywane przez odrębny okres archiwalny określony
w przepisach Urzędu tj. 6 lat od daty nagrania. 

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2025 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:36 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Katarzyna Bartnik
2. Piotr Bobel
3. Paweł Bochyński
4. Aleksandra Jarymek
5. Dorota Lis
6. Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk
7. Mateusz Rakoczy
8. Michał Skorek
9. Monika Skorek
10. Mariusz Skrzypczak
11. Małgorzata Suszek
12. Marek Wac
13. Mateusz Wawrzycki 
14.Tomasz Wójcik
15. Monika Wrona

1.  Otwarcie posiedzenia.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy-  Otwieram  VIII  sesję  Rady  Gminy
Rybczewice. Stwierdzam, iż na 15 Radnych jest obecnych 14, co stanowi quorum do podejmowania
prawomocnych  uchwał.  Witam  wszystkich  serdecznie  -  Panią  Sekretarz,  Pana  Skarbnika,
Wszystkich Radnych oraz Sołtysów, pracowników obsługi Gminy oraz wszystkich mieszkańców,
obserwujących naszą sesję przez Internet i  naszych najlepszych sportowców gości obecnych na
naszych obradach.



2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy- Przechodzimy do punktu drugiego porządku
obrad- przyjęcie proponowanego porządku obrad. Porządek obrad otrzymali Państwo Radni wraz
zaproszeniami na dzisiejsze posiedzenie. 

Przedstawię następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Gminy Rybczewice. 
4. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy. 
5. Interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2025 rok. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
pomiędzy Gminą Rybczewice a Gminą Piaski. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu przez rolników i ich 
domowników w piątki i soboty oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady tego handlu. 
10. Wolne wnioski. 
11. Zamknięcie posiedzenia 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy- Czy  ktoś  z  Państwa  Radnych  chce
wprowadzić jakieś zmiany do proponowanego porządku obrad? 

P. Renata Trała- Sekretarz-  Proszę o dodanie punktu - Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia
zadania  z  zakresu  administracji  rządowej  dotyczącego  utrzymania  grobów,  kwater  i  cmentarzy
wojennych na terenie gminy Rybczewice.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy-  Proszę o dodanie głosowania. Głosujemy
nad dodaniem punktu  „Przyjęcie  uchwały w sprawie  przyjęcia  zadania  z  zakresu  administracji
rządowej  dotyczącego  utrzymania  grobów,  kwater  i  cmentarzy  wojennych  na  terenie  gminy
Rybczewice” do porządku obrad. Proszę bardzo.

Głosowano w sprawie: Zmiany w porządku obrad.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 



Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Piotr Bobel

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Za przyjęciem zmian w porządku obrad
głosowało  14  Radnych,  0  głosów przeciwnych,  0  głosów wstrzymujących  się.  Stwierdzam,  że
porządek obrad został przyjęty.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy-  Zagłosujmy  teraz  za  przyjęciem
proponowanego porządku obrad wraz z przyjętymi zmianami. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Piotr Bobel

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Za przyjęciem proponowanego porządku
obrad głosowało 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się. Stwierdzam, że
porządek obrad został przyjęty.

3.  Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Gminy Rybczewice.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Przechodzimy  do  punktu  trzeciego-
przyjęcie  protokołu  z  VII  sesji  Rady  Gminy  Rybczewice.  Protokół  z  poprzedniej  sesji  został



wszystkim przesłany drogą mailową. Żadne uwagi nie wpłynęły mailowo ani w formie pisemnej.
Czy ktoś  z  Państwa  Radnych  ma  jakieś  uwagi  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji?  Jeśli  nie  ma
żadnych uwag co do protokołu to rozpoczynamy głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Gminy Rybczewice.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Piotr Bobel

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych,
14 głosów za przyjęciem protokołu,  nikt nie był przeciw. Protokół został przyjęty. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Przechodzimy do punktu 4- Sprawozdanie
Wójta  z  działalności  Gminy.  W  dniu  dzisiejszym  niestety  nie  ma  z  nami  Pani  Wójt,  więc
sprawozdanie przedstawi nam Pani Sekretarz. Bardzo proszę.

P. Renata Trała- Sekretarz Gminy – Przedstawiła sprawozdanie /sprawozdanie jest załącznikiem
do sesji./

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo.



5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Przechodzimy do punktu 5 - interpelacje i
zapytania  Radnych.  Zwracam  się  do  Sołtysów  i  Radnych  o  wypowiedzi  wyraźne  i  blisko
mikrofonu, bo mamy sygnały od mieszkańców, że mało słyszalna jest sesja. Proszę bardzo. Nie ma?

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2025 rok. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  – Przechodzimy  do  punktu  6  -podjęcie
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2025. Proszę bardzo Pan Skarbnik. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania co do
wprowadzanych zmian w budżecie gminy? Jeśli  nikt nie ma żadnych pytań,  to proszę o opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2025 rok. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -Dziękuje  ślicznie.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Piotr Bobel

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Stwierdzam, że w głosowaniu udział brało
14 Radnych, 14 było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została



podjęta. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Otwieram punkt 7 porządku obrad -podjęcie
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Poproszę bardzo Pan
Skarbnik. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pana  Skarbnika?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie  zaopiniowała  uchwałę  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wieloletniej  prognozy
finansowej. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Piotr Bobel

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję.



8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego
pomiędzy Gminą Rybczewice a Gminą Piaski.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy- Otwieram punkt 8 porządku obrad -Podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą
Rybczewice a Gminą Piaski. Poproszę bardzo Panią Sekretarz.

P. Renata Trała- Sekretarz- Przedstawiła projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania?
Proszę  bardzo Państwo Radni.  Jeśli  nie  ma pytań,  to  proszę o opinię  Przewodniczącą Komisji
Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie:    Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego pomiędzy Gminą Rybczewice a Gminą Piaski.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Piotr Bobel

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję.

9.  Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zadania  z  zakresu  administracji  rządowej
dotyczącego  utrzymania  grobów,  kwater  i  cmentarzy  wojennych  na  terenie  gminy
Rybczewice.



P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy- Otwieram punkt 9 porządku obrad -Przyjęcie
uchwały w sprawie przyjęcia  zadania z zakresu administracji  rządowej dotyczącego utrzymania
grobów,  kwater  i  cmentarzy  wojennych  na  terenie  gminy Rybczewice.  Poproszę  bardzo  Panią
Sekretarz.

P. Renata Trała- Sekretarz- Przedstawiła projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie:    Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji 
rządowej dotyczącego utrzymania grobów, kwater i cmentarzy wojennych na terenie gminy 
Rybczewice.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Piotr Bobel

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu przez rolników i
ich domowników w piątki i  soboty oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady tego
handlu. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Otwieram  punkt  10  porządku  obrad
-Podjęcie  uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu przez rolników i ich
domowników w piątki  i  soboty oraz  uchwalenia  regulaminu określającego zasady tego handlu.
Poproszę bardzo Panią Sekretarz.

P. Renata Trała- Sekretarz- Przedstawiła projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pana  Skarbnika?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 



P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: odjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu 
przez rolników i ich domowników w piątki i soboty oraz uchwalenia regulaminu określającego 
zasady tego handlu.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Piotr Bobel

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

11. Wolne wnioski.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Przechodzimy  do  punktu  11  -  wolne
wnioski. Proszę bardzo.  

/Godz. 10.28  Przerwa w obradach/

/Godz. 10.34  Wznowienie posiedzenia/

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Szanowni  Państwo,  niestety  mamy
problemy techniczne z dźwiękiem na dzisiejszej sesji.

Czy Ktoś z Państwa ma jakieś wolne wnioski?



12. Zamknięcie posiedzenia.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy-  Przechodzę  do  punktu  12-  zamknięcie
posiedzenia Zamykam ósme posiedzenie Rady Gminy Rybczewice. Dziękuję bardzo. 

Przygotowała: Karolina Foc


